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朝陽科技大學
095學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	0269
	Course Number
	0269

	授課教師
	林佳穎
	instructor
	LIN,CHIA YING

	中文課名
	進階英文會話
	Course Name
	Advanced English Conversation

	開課單位
	校訂選修(日間部)
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	此課程與大多數的學期選修課一樣，涵蓋不同科系的學生，其彼此的英文程度可能有相當大的差異，因此課程設計上須相當謹慎。在教學方法上，以主題式的教學應是最適合學生的，因此課堂上會介紹實用且有趣的主題。此課程重視的是教學的內容而非所教內容的多寡。學生們在第一學期應熟知日常生活會話之運用及其功能，如此才能勝任第二學期的課程、或是更進階之課程。除了使用教科書之外，老師應該推薦工具書讓學生參考用。如此一來，不僅能使老師的教學更實用，學生亦能滿足其需求。
	Objectives
	Like most semester-based selective courses, this class consists of students from different departments and their proficiency levels of English can vary a great deal, hence a careful design of syllabus is essential.  In accordance to teaching methods, students are best taught task-based.  Useful and interesting tasks should be introduced here; note that it is quality but not quantity that is of the concern for this class.  It is important for students to familiarise with the everyday use of spoken & functional English in the first semester which will then prepare them better to the second semester or even other advanced classes.  Moreover, rather than the use of textbooks, teachers should recommend tool books for reference purpose only.  By doing so, not only that it is practical for teachers to instruct lessons but students are also tailored towards their needs.

	教材
	"Topics from A to Z" Book One

Irene.E. Schoehberb

Pearson Education, 2005

其他相關教材於上課後確定學生程度後陸續補充.
	Teaching Materials
	"Topics from A to Z" Book One

Irene. E. Schoehberb

Pearson Education, 2005

Other relevant teaching material will be announced after the level of the class is checked.

	成績評量方式
	上課參與度及表現,小考 40%

期中考 30%

期末考 30%
	Grading
	In-class performance,participation and quizzes 40%

Mid-term test 30%

Final test 30%

	教師網頁
	

	教學內容
	本課程涵蓋字母從A到Z26個主題. 在學生提升其字彙量及會話技巧時,能逐漸建立起聽與說的信心.
	Syllabus
	This course covers twenty-six units

---one for each letter of the alphabet. Students gradually builds up confidence in listening and speaking as they develop vocabulary and conversation skills.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

